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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 17 IULIE 2023 

 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 17 iulie 2023, ora 1000, în 

şedinţă extraordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru Beianu, 

prin Dispoziţia nr.384 din 13 iulie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(2) din Ordonanţa 

de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  
  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL CO 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent  

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina-Andreea PNL Absent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent online 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent online 

14.  Lungu Silviu PNL Absent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Absent 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Stoianovici Crina – Alexandra  PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

Ordinea de zi a fost transmisă consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea 

analizării și exprimării votului. 

 

 

XXXXXXXXXXX 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog să fiți de acord să ascultăm intonarea Imnului Național. 

Se intonează Imnul Național. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bună ziua! Avem o listă, un proiect al ordinii de zi cu 3 proiecte, practic. Sunt, repet 

urgențe. Nu e vorba nici de sume, dar obligațiile sunt obligații și suntem obligați să le 

tratăm. Ne revine și nouă responsabilitatea de a le trata în consecință. Ca tare, aveți.. vă 

rog despre cvorum.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Despre cvorum, sunt prezenți 27 de membrii ai Consiliului Județean Giurgiu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc. Vă supun aprobării ordinea de zi, vă rog. Cei prezenți și toți colegii care 

votează online au parcurs-o. Cine este pentru?  Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 

- Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare din data de 23 iunie 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

- Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 29 iunie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

- Proiect de hotărâre nr.201 din 11 iulie 2023 privind acordarea a două stimulente 

financiare cadrelor didactice care au obținut rezultate deosebite la concursuri/olimpiade în 

anul școlar 2022-2023, referatul de aprobare nr.15788 din 11 iulie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.15798 din 11 iulie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare 

servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru educație, 

cultură, tineret și sport 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.204 din 11 iulie 2023 privind încheierea unui Acord de Asociere 

între Compania Națională Poșta Română S.A. prin Sucursala Regională București pentru 

Oficiul Poștal Giurgiu și Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu în vederea 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent online 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent online 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent online 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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promovării sportului în cadrul evenimentului „Marșul Factorilor Poștali”, referatul de 

aprobare nr.15879 din 11 iulie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.15883 din 

11 iulie 2023 al Compartimentului Control intern și managementul calității, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei 

pentru educație, cultură, tineret şi sport și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Margareta Cristea   - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.205 din 12 iulie 2023 privind aprobarea Acordului de cooperare 

între Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu, Muzeul Național al Literaturii 

Române și Teatrul „Tudor Vianu” Giurgiu, în vederea realizării Festivalului ,,Gellu 

Naum”, referatul de aprobare nr.15988 din 12 iulie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.15994 din 12 iulie 2023 al Compartimentului Resurse umane, salarizare şi 

coordonarea activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru educație, cultură, 

tineret şi sport și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Nicoleta Turcu    - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

- DIVERSE 

Ordinea de zi  a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Supun aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 23 iunie 2023. Cine 

este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri?  

  Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

 

- Supun aprobării procesul verbal al şedinţei extraordinare din data de 29 iunie 2023. Cine 

este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Unanimitate .  

  Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc și eu. Primul proiect de hotărâre nr.201 se referă la acordarea a două 

stimulente financiare cadrelor didactice care au obținut rezultate deosebite la concursuri 

/olimpiade în anul școlar 2022-2023. Sunt două omisiuni generate cred sau de întârzierea 

depunerii documentelor complete sau de volumul mare de activitate a generat aceste două 

situații. Evident că ne este la îndemână să facem corecta rectificare. Sunt două persoane 

care au muncit și merită premiile, au ratat aplauzele, dar sunt convins că o să mai aibă 

ocazia. Comisiile buget-finanțe, educație, avize favorabile. Dacă sunt discuții? Am avut 

evenimentul, bănuiesc că a creat o impresie plăcută, cel puțin pentru cei prezenți. Suntem 

în perioada în care evaluăm dosarele depuse pentru premierea copiilor. Vom avea de data 

aceasta două evenimente pentru că, efectiv, nu încap într-unul singur toți premianții care 

trebuie să urce pe scenă. Așadar, vom avea o sesiune pentru premiile care se încadrează la 

domeniul sport și conexe și o altă sesiune, un alt eveniment pentru premiile din domeniul 

curricular. Vă dăm detaliile pe măsură ce ne apropiem de finalizarea acestor evaluări și în 
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măsura în care stabilim și calendarul și modul în care se va desfășura fiecare dintre 

evenimentele menționate. Am supus aprobării? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumim. Scuze pentru situație. 

Repet, volumul mare de muncă scuză toate aceste mici imperfecțiuni. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.196 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.204 privind încheierea unui Acord de Asociere între 

Compania Națională Poșta Română S.A. prin Sucursala Regională București pentru 

Oficiul Poștal Giurgiu și Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu în vederea 

promovării sportului în cadrul evenimentului „Marșul Factorilor Poștali”. Comisiile de 

buget, educație, juridică, avize favorabile. Evenimentul în sine este unul deja consacrat 

chiar cred că giurgiuvenii au nevoie de mișcare. Sunt absolut convins că toate articolele 

care situează sedentarismul în zona principalilor factori de risc pentru sănătatea oamenilor 

sunt de luat în considerare. Ca atare, sportul și mișcarea în ansamblul ei, în orice formă 

organizată sau din pornirile fiecăruia dintre noi, sunt binevenite și încurajate de consiliul 

județean. Nu putea să lipsească din agenda noastră „Marșul Factorilor Poștali”. Tot în 

viteză, am primit foarte târziu solicitarea. Considerăm că e normal să salutăm prin 

acordarea unui aport financiar simbolic acest eveniment. Sunt oameni care muncesc și 

depun mare efort fizic, salariile nu sunt nici pe departe cele așteptate. Considerația 

noastră, pentru toți cei implicați în activitatea poștei poate, într-o foarte mică măsură 

suplimentează aprecierea pentru toți cei implicați în acest sistem. Dacă sunt intervenții din 

partea dvs.? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.197 

   

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și, în sfârșit punctul 5: Proiect de hotărâre nr.205 privind aprobarea Acordului de 

cooperare între Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu, Muzeul Național al 

Literaturii Române și Teatrul „Tudor Vianu” Giurgiu, în vederea realizării Festivalului 

,,Gellu Naum”. Este un demers cultural pe care iarăși l-am primit, l-am salutat și am 

promis că-l promovăm. Încercăm să realizăm acest festival în colaborare cu inițiatorii și 

cu mai mulți factori implicați. Pe măsură ce vom stabili cu conducerea Teatrului „Tudor 

Vianu” care sunt  care sunt responsabilitățile fiecărei părți, vom face o promovare 

cuvenită a evenimentului și vă vom prezenta toate detaliile pentru a fi printre cei care vă 

invită să participați la acest festival. Comisia de buget, comisia pentru educație, comisia 

juridică, avize favorabile. Dacă din partea dvs. sunt întrebări? Dacă aveți vreo propunere 

suplimentară? Nu suma este nici pe departe cea care definește, să spun, un eveniment 

cultural, dar sunt convins că va fi o sărbătoare pentru toți cei care iubesc cultura, 

indiferent de forma de exprimare. Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.198 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La diverse dacă aveți ceva de spus? Am promis o conferință de presă astăzi, dar nu vreau 

să pun presiune pe cei care merg astăzi să reevalueze. La nivelul județului Giurgiu nu 

există un centru închis și nu există nimic în toate rapoartele de control care să evidențieze 

că bătrânii din centrele din județul Giurgiu n-au beneficiat de îngrijire la nivelul 

standardelor și la nivelul pretențiilor, dar nu dau curs celor care se străduiesc să pună într-

o lumină proastă, încă o dată județul Giurgiu. Încerc să-i încurajez pe cei care se 

străduiesc să remedieze toate micile probleme, unele justificate, altele mai puțin 
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justificate. Astăzi și mâine sunt de revăzut, de revizitat, de recontrolat, cum vreți să 

spuneți, o serie de centre unde comisiile de control și conducerile de la nivelul 

respectivelor instituții au căzut de acord pe ce trebuie făcut. Repet, sunt numai chestiuni 

rezolvabile și vreau să îi las și pe unii și pe alții să-și desfășoare activitatea. E logic să se 

desfășoare asemenea controale. Știu că s-au găsit în județul Giurgiu un centru fără 

autorizație, un centru unde condițiile erau precare, dar acest centru funcționează în sistem 

privat, pot alte instituții să vă dea detalii. Repet, în subordinea consiliului județean nu a 

fost identificată vreo structură mare, mică, care să nu acorde cuvenita atenție și îngrijirea 

corespunzătoarea bătrânilor pe care îi avem în sistemul de protecție socială. Pentru multe 

alte detalii va trebui să prezentăm și un raport și să discutăm despre ce a fost, ce se 

întâmplă zilele astea și ce trebuie să se întâmple în viitor. Am fost unul dintre cei care am 

spus de câte ori am avut ocazia, sistemul de protecție socială este învechit și ineficient. 

Înțeleg că și alți factori mult mai importanți au ajuns la acestă concluzie, după 

evenimentele de foarte tristă amintire de la Voluntari. Vom vedea ce se va întâmpla în 

viitor. Noi știm ce ar trebui făcut și, dacă vor fi și alte instituții, care vor considera că 

putem să abordăm împreună această schimbare necesară în domeniul asistenței sociale, pe 

consiliul județean se poate conta fără doar și poate. Vom avea o conferință de presă repet, 

probabil miercuri sau joi în funcție de ce hotărăște și conducerea Direcției Generale de 

Asistență Socială. Deocamdată, repet, îi las să-și finalizeze discuțiile și vizitele stabilite 

pentru programul de azi și mâine și vom discuta de miercuri. Mulțumesc mult pentru 

participare.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   PREŞEDINTE, 

 

        Dumitru Beianu 

                    SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

 

         

                                                                                               Aurelia Brebenel 

 

Redactat, 

Iulia Teodorescu  _________ 

Giurgiu, 17 iulie 2023 

 


